
OB PRAZNOVANJU V VNANJIH GORICAH

Kdaj bo obnovljena cesta?
9. julija 1942 so italijanski okupatorji

aretirali 11 prebivalcev Vnanjih Goric,
aktivistov osvobodilne fronte v tem kraju
in tri ustrelili kot talce, ostalim pa je
uspelo pobegniti. V spomin na ta dogo-
dek ptaznujejo krajani Vnanjih Goric 9.
julija svoj krajevni praznik. Letos je bila
prireditev v prepolni dvorani doma kra-
janov. Slavnostni govornik na prireditvi
je bil predsednik občinske konference
SZDL Franc Krumberger. Ob tej prilož-
nosti so v Vnanjih Goricah podelili tudi
priznanja krajevne skupnosti in bronaste
znake osvobodilne fronte. Priznanje kra-
jevne skupnosri sta dobila osnovna orga-
nizarija ZSMS Vnanje Gorice, ki je v
zadnjem času postala zelo aktivna ter
Alojz JAPELJ.

Bronasti znak OF so podelili vzgojno
varstveni enoti Marija Novak Vnanje
Gorice ter Janku AMBROŽIČU.

V kulturnem programu so nastopali
malčki iz vrtca ter člani KUD iz Vnanjih
Goric in sicer člani dramske sekcije in
dekliški pevski zbor. Tovariško srečanje,
ki ga je po slovesnosti pripravilo Gasil-
sko društvo je trajalo do ranih jutranjih
ur, saj je glasba utihnila šele po drugi uri
po polnoči.

V krajevni skupnosti Vnanje Gorice
živi že več kot 1400 ljudi v 342 gospo-
dinjstvih. Imajo kar 24 čistih kmetov,
skupno pa se s kmetijstvom v krajevni
skupnosti ukvarja 54 gospodinjstev.
Krajevna skupnost je v okviru II. samo-
prispevka dobila nov vrtec s 122 mesti za
malčke, ki pa je že kar prepoln. Zasede-
nost vrtca je že kar 118-odstotna in naj-
več povpraševanja je po mestih v jaslič-
nih oddelkih. V vrtcu imajo dva, vendar
sta povsem polna in zato že razmišljajo,
kje bi dobili dodatne prostore, da bi kar
največ otrokom omogočili organizirano
otroško varstvo.

•V Vnanjih Goricah se že dolga leta
trudijo, da bi nekako prišli do nove ozi-
roma popravljene ceste skozi krajevno

. skupnost, vendar so bili do zdaj vsi po-
skusi neuspešni. Poleg tega bi radi rešili
tudi vprašanje železniških zapornic, saj
gre po železnici, ki teče skozi krajevno
skupnost vsak dan skoraj 50 vlakov, kar
potneni, da so zapornice spuščene tako
rekoč pol dneva. Radi bi dobili automa-
tične zaporaice, da bi s tem vsaj nekoliko
skrajšali čakanje pred tiri in zagotovili
večjo varnost. Ročno dviganje in spušča-
nje zapornic je namreč lahko tudi uso-
dno.


